

# Our school charter

We believe that all members of our school have the following rights and responsibilities:

We all have the **right** to have a good education

We **respect** this right by trying our best in our learning

We all have the **right** to develop our individuality and talents

We **respect** this right by valuing and respecting all cultures, religions and languages

We all have the **right** to be safe and happy

We **respect** this right by behave positively towards all members of the school

We all have the **right** to give our opinions

We **respect** this right by listening to all adults and the opinions of others

We all have the **right** to have good friends

We **respect** this right by talking to them in the right way



# Notre charte d'école

Nous croyons que chaque membre de notre école a les droits et responsabilités suivants:

Nous avons tous le **droit** à une bonne éducation

Nous **respectons** ce droit en faisant de notre mieux dans notre apprentissage

Nous avons tous le **droit** de développer notre individualité et nos talents

Nous **respectons** ce droit en valorisant et en respectant les cultures, les religions et les langues des autres

Nous avons tous le **droit** d'être heureux et en sécurité

Nous **respectons** ce droit en nous comportant de manière positive envers les autres

Nous avons tous le **droit** de donner nos opinions

Nous **respectons** ce droit en écoutant les adultes et les opinions des autres

Nous avons tous le **droit** d'avoir de bons copains

Nous **respectons** ce droit en parlant avec eux de la bonne manière